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Folketingsmedlem Pernille Vigsø Bagge (SF) har den 11. marts 2011 stillet mig føl-
gende spørgsmål S 1340, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. S 1340:

"Er ministeren enig i politisk redaktør fra Fyens Stiftstidende samt kønsforsker Karen 
Sjørups tilkendegivelser af, at det lave antal kvindelige ministre og manglende priori-
tering af ligestilling i regeringen sender et uheldigt signal?"

Svar

Jeg er ikke enig i, at regeringen ikke prioriterer ligestilling. Moderne ligestilling hand-
ler om, at alle skal have mulighed for at forfølge deres egen drøm, og ingen skal sæt-
tes i bås udelukkende på baggrund af deres køn. Det er det, regeringen arbejder for.
For Regeringen er ligestilling derfor ikke et spørgsmål om, at hvert køn skal være re-
præsenteret med en specifik procentsats.

Med venlig hilsen

Lykke Friis


